

TRADEMARK ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT		
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME		
CONVEYING PARTY DATA			
Name	Formerly	Execution Date	Entity Type
JOHNSON & JOHNSON CONSUMER FRANCE SAS		12/21/2010	JOINT STOCK COMPANY: FRANCE
RECEIVING PARTY DATA			
Name:	JOHNSON & JOHNSON CONSUMER HOLDINGS FRANCE		
Street Address:	1 rue Camille Desmoulins, TSA 50008 ISSY LES		
City:	MOULINEAUX CEDEX 9		
State/Country:	FRANCE		
Postal Code:	92787		
Entity Type:	JOINT STOCK COMPANY: FRANCE		
PROPERTY NUMBERS Total: 2			
Property Type	Number	Word Mark	
Registration Number:	1923213	BIAFINE	
Registration Number:	2270330	BIAFINE	
CORRESPONDENCE DATA			
Fax Number:	(732)524-6341		
	<i>Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.</i>		
Phone:	732-524-2842		
Email:	mkirczo@its.jnj.com		
Correspondent Name:	Maria Kirczow		
Address Line 1:	One Johnson & Johnson Plaza		
Address Line 4:	New Brunswick, NEW JERSEY 08933-7001		
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	BIAFINE (MAM-MK/CONS)		
DOMESTIC REPRESENTATIVE			
Name:	Melissa A. Mendelsohn		
Address Line 1:	One Johnson & Johnson Plaza		

CH \$65.00 1923213

900199771

**TRADEMARK
 REEL: 004605 FRAME: 0422**

Address Line 4: New Brunswick, NEW JERSEY 08933-7001

NAME OF SUBMITTER:

Maria Kirczow

Signature:

/mkjnj/

Date:

08/16/2011

Total Attachments: 7

source=France - Change of name#page1.tif

source=France - Change of name#page2.tif

source=France - Change of name#page3.tif

source=France - Change of name#page4.tif

source=CANON0_EXCHANGE_09082011-162325#page1.tif

source=CANON0_EXCHANGE_09082011-162325#page2.tif

source=CANON0_EXCHANGE_09082011-162325#page3.tif

JOHNSON & JOHNSON CONSUMER FRANCE SAS | DEPOT N° 2041
Société par actions simplifiée au capital de 36.422.400 Euros
Siège social: 1 rue Camille Desmoulins, 92130 Issy-les-Moulineaux
632 022 703 RCS Nanterre

L'an deux mil dix, le vingt et un décembre, à dix heures,

La société APSIS, société par actions simplifiée au capital de 134.872.525 Euros, ayant son siège social 1 rue Camille Desmoulins 92130 Issy-les-Moulineaux, immatriculée au Registre du Commerce et des Sociétés de Nanterre sous le numéro 351 634 431, dûment représentée par son Président, Monsieur Guy LEBEAU,

Agissant en sa qualité d'associé unique de la société JOHNSON & JOHNSON CONSUMER FRANCE SAS ci-dessus désignée (ci-après la « Société »),

Au vu des documents suivants

- les statuts de la Société,
- l'ordonnance de Monsieur le Président du Tribunal de Commerce de DIJON en date du 9 août 2010, nommant Monsieur Olivier Peronnet (société Finexsi) en qualité de commissaire aux apports au titre de l'apport partiel d'actifs envisagé,
- le projet de traité d'apport partiel d'actifs et ses annexes conclu à Issy-les-Moulineaux en date du 15 novembre 2010 entre la Société et la société LABORATOIRES VENDOME,
- le rapport du Président à l'associé unique,
- le rapport du commissaire aux apports ainsi que l'attestation de dépôt dudit rapport le 6 décembre 2010 au Greffe du Tribunal de commerce de DIJON,
- l'état comptable intermédiaire de la Société arrêté au 30 septembre 2010 et établi en application de l'article R. 236-3 du Code de Commerce,
- la copie du procès-verbal de la réunion du comité d'entreprise de la Société au cours de laquelle le comité a rendu son avis sur l'apport partiel d'actif envisagé,
- la copie de la lettre de démission du Directeur Général - Pharmacien Responsable de la Société,
- la copie de la lettre adressée au commissaire aux comptes de la Société l'informant de l'ordre du jour des présentes décisions,
- la copie de la lettre adressée au commissaire aux apports l'informant de l'ordre du jour des présentes décisions,

la copie de la lettre adressée aux représentants du comité d'entreprise de la Société les informant de l'ordre du jour des présentes décisions, le projet de statuts de la Société modifiés.

A pris les décisions suivantes

PREMIERE DECISION

Approbation de l'apport partiel d'actifs de la Société à la société LABORATOIRES VENDOME

L'associé unique, après avoir pris connaissance

- (i) du rapport du Président,
- (ii) du projet de traité d'apport partiel d'actifs et ses annexes conclu à Issy-Les-Moulineaux en date du 15 novembre 2010 entre la Société et la société LABORATOIRES VENDOME, aux termes duquel il est fait apport par la Société à la société LABORATOIRES VENDOME, de l'intégralité de ses activités de fabrication et de commercialisation de produits cosmétiques et pharmaceutiques, ainsi que ses activités de recherche et développement y associées et ses activités de prestations de service (notamment de gestion et de coordination) rendues à certaines entités françaises du groupe JOHNSON & JOHNSON, pour une valeur globale brute de 102.996.600,41 euros et telles qu'elles existaient au 31 décembre 2009, avec le résultat des opérations actives et passives faites depuis le 1er janvier 2010 dans la mesure où lesdites opérations ont concerné les biens apportés, moyennant la prise en charge du passif afférent aux éléments apportés (qui s'élevait au 31 décembre 2009 à 97.110.264,78 euros) et l'attribution à la Société de 3.975.298 actions de 1 euro chacune de valeur nominale,
- (iii) du rapport du commissaire aux apports désigné en conformité des prescriptions légales par ordonnance de Monsieur le Président du Tribunal de Commerce de DIJON,

approuve purement et simplement dans toutes ses dispositions ledit projet de traité d'apport partiel d'actifs, en ce compris notamment (i) le montant des actifs et passifs transmis par la Société à la société LABORATOIRES VENDOME (ii) la rémunération proposée et (iii) la date de réalisation juridique de l'apport, fixée au 31 décembre 2010 à 23h59.

DEUXIEME DECISION

Pouvoirs au Président

L'associé unique donne tous pouvoirs à Monsieur John HEALEY à l'effet de poursuivre la réalisation définitive de l'opération d'apport, par lui ou par un mandataire par lui désigné, et en conséquence

- de réitérer, si besoin est, et sous toutes formes, l'apport susvisé, établir tous actes confirmatifs, complémentaires ou rectificatifs qui pourraient être nécessaires, accomplir toutes formalités utiles pour faciliter la transmission des éléments apportés par la Société à la société LABORATOIRES VENDOME,
- de remplir toutes formalités et notamment signer toute déclaration de régularité et de conformité, faire toutes déclarations auprès des administrations fiscales ainsi que toutes significations et notifications à quiconque.

Aux effets ci-dessus, signer toutes pièces, tous actes et documents, élire domicile, substituer et déléguer dans la limite des présents pouvoirs et faire tout ce qui sera nécessaire.

TROISIEME DECISION

Constatation de la démission du Directeur Général – Pharmacien Responsable

L'associé unique, connaissance prise d'une part du rapport du Président et, d'autre part, de la lettre de démission de Monsieur Philippe POINSOT de son mandat de Directeur Général – Pharmacien Responsable, prend acte, sous réserve de la réalisation définitive de l'apport partiel d'actifs faisant l'objet des décisions précédentes, de la démission de Monsieur POINSOT de son mandat de Directeur Général – Pharmacien Responsable, ladite démission étant effective lors de la réalisation définitive de l'apport partiel d'actifs faisant l'objet des décisions précédentes, soit le 31 décembre 2010 à 23h59, et précise en tant que de besoin qu'il ne sera pas procédé à son remplacement.

QUATRIEME DECISION

Refonte globale des statuts de la Société

L'associé unique, connaissance prise du rapport du Président, décide, en conséquence de l'adoption des décisions qui précèdent, de procéder à une refonte globale des statuts de la Société à compter de la réalisation définitive de l'apport partiel d'actifs faisant l'objet des décisions précédentes, soit le 31 décembre 2010 à 23h59, afin notamment (i) de refléter dans l'objet social (article 2 des statuts) le fait que les activités opérationnelles de la Société auront été apportées à la société LABORATOIRES VENDOME (ii) de modifier la dénomination sociale de la Société (article 3 des statuts), la nouvelle dénomination sociale étant « JOHNSON & JOHNSON CONSUMER HOLDINGS FRANCE », (sigle « JJCHF ») (iii) de supprimer la référence à un pharmacien responsable (article 11.2 des statuts), étant précisé qu'une copie des statuts refondus restera annexée au présent procès-verbal.



CINQUIEME DECISION

Pouvoirs pour formalités

L'associé unique confère tous pouvoirs au porteur d'un original, d'une copie ou d'un extrait du procès-verbal de ses délibérations en vue de l'accomplissement de toutes formalités, ainsi que tous dépôts et publications prescrits par la loi.



APSYS

Représentée par Monsieur Guy LEBEAU

Enregistré a **SIE DISSY-LES-MOULINEAUX**

Le 30/12/2010 Bordereau n°2010/1 709 Case n°2

Ext 15793

Enregistrement 500 € Pénalité

Total liquidé cinq cents euros

Montant reçu cinq cents euros

L'Agent



L'Agent des Impôts
Séverine DORLEAC

09/08/2011

TRAQUETE
30 bis, rue Émile Maris - 75116 PARIS
Téléphone : 01 45 53 25 13
Télécopieur : 01 45 53 34 19

Johnson & Johnson Consumer France SAS *C. Heller*

A simplified joint stock company with a share capital of € 36,422,400 and
Registered offices at 1, rue Camille Desmoulins, 92130 Issy-les-Moulineaux
Registered in the Nanterre Trade & Companies Register under
Number 632 022 703

On December twenty first of the year two thousand and ten
At ten a.m.

The APSIS Company, a simplified joint stock company with a capital of € 134,872,525, and registered
offices at 1 rue Camille Desmoulins, 92130 Issy-les-Moulineaux, registered in the Nanterre Trade &
Companies Register under number 351 634 431, duly represented by its President, Mr. Guy LEBEAU,

Acting as sole shareholder of the JOHNSON & JOHNSON Consumer France Company, a simplified joint
stock company designated above (referred to hereinafter as the "Company"),

Made the following decisions, on the basis of the following documents:

- The Company's Articles of Association
- The order pronounced by the Chief Judge of the Commercial Court of Dijon on August 9, 2010
appointing Mr. Olivier Peronnet (of the Finexsi company) as transfer auditor for the envisaged
partial business transfer,
- The draft partial business transfer agreement and its appendices, signed in Issy-les-Moulineaux
on November 15, 2010 between the Company and the LABORATOIRES VENDOME company,
- The President's report to the sole shareholder,
- The report by the Transfer Auditor as well as the certificate testifying to the filing of said report
on December 6, 2010 issued by the Registrar of the Commercial Court of Dijon,
- The Company's interim accounting statement issued on September 30, 2010 pursuant to Article
R. 236-3 of the Commercial Code,
- The copy of the Minutes of the Meeting of the Company's Works Committee during which the
Committee pronounced its opinion on the planned partial business transfer,
- The copy of the letter of resignation of the Managing Director – Chief Pharmacist of the
Company,
- The copy of the letter to the Company's statutory auditor informing him of the Agenda of the
meeting during which these decisions were made,
- The copy of the letter to the transfer auditor informing him of the Agenda of these decisions
- The copy of the letter send to the representatives of the Company's Works Committee informing
them of the Agenda of the meeting during which these decisions were made,
- The draft of the Company's amended Articles of Association

FIRST DECISION

*Approval of the Company's partial business transfer
to the Laboratoires Vendome Company*

The sole shareholder, after having examined:

- (i) The President's report
- (ii) The draft partial business transfer agreement and its appendices, signed in Issy-les-Moulineaux on November 15, 2010 between the Company and the Laboratoires Vendome Company, under which the Company transfers to the Laboratoires Vendome Company all of its activities devoted to the manufacturing and marketing of cosmetic and pharmaceutical products, as well as its research and development activities associated therewith, and its activity consisting in services (and in particular management and coordination services) supplied to certain French entities in the Johnson & Johnson Group, for a gross global value of € 102,996,600.41 such as they existed at December 31, 2009, with the result of the of the operations involving assets and liabilities carried out since January 1st, 2010 inasmuch as said operations concerned the assets transferred, for the payment of the liabilities corresponding to the elements transferred (which amounted at December 31, 2009 to € 97,110,264.78) and the allotment to the Company of 3,975,298 shares of a face value of 1 euro each.
- (iii) the report by the transfer auditor appointed in compliance with legal requirements by order of His Honor the Chief Judge of the Commercial Court of Dijon,

purely and simply approved all of the provisions of said partial business transfer agreement, including in particular (i) the amount of the assets and liabilities transferred by the Company to the LABORATOIRES VENDOME Company (ii) the proposed remuneration and (iii) the date of the legal carrying out of the transfer, set at December 31, 2010 at 11:59 p.m.

SECOND DECISION
Powers of the President

The sole shareholder grants full powers to Mr. John HEALEY for the purpose of seeing to the finalizing of the transfer operation, by him or by a representative appointed by him, and consequently

- to reiterate the aforementioned transfer, if needed, in all forms, to issue all confirmations, additional instruments or rectifications which might be necessary, perform all formalities useful for facilitating the conveyance of the elements transferred by the Company to the Laboratoires Vendome Company,
- to perform all formalities and in particular to sign all statements of regularity and conformity, make all statements to the tax administrations as well as to execute all services and notifications to whom it may concern;

For the foregoing purposes, to sign all instruments, acts and documents, elect domicile, appoint substitutes and delegate powers within the limit of these powers, and do all which is necessary.

THIRD DECISION
Establishment of the resignation of the Managing Director - Chief Pharmacist

The sole shareholder, after having examined, on the one hand, the report by the President and, on the other, the letter of resignation of Mr. Philippe POINSOT from his office of Managing Director – Chief Pharmacist, formally acknowledged, subject to the finalizing of the partial business transfer which is the

object of the aforementioned decisions, the resignation of Mr. POINSOT from his office as Managing Director – Chief Pharmacist, effective at the time of the finalizing of the partial business transfer which was the object of the foregoing decisions, on December 31, 2010 at 11:59 p.m., and specified if needed that he will not be replaced.

FOURTH DECISION

Global revamping of the Company's Articles of Association

The sole shareholder, after having examined the report by the President, decided, as a consequence of the adoption of the foregoing decisions, to globally revamp the Company's Articles of Association as of the date of the finalizing of the partial business transfer which is the object of the foregoing decisions, on December 31, 2010 at 11:59 p.m., in order in particular (i) to reflect in the company's object (Article 2 of the Articles of Association) the fact that the Company's operational activities will have been transferred to the Laboratoires Vendome company (ii) to change the Company's name (Article 3 of the Articles of Association) to the new name "JOHNSON & JOHNSON CONSUMER HOLDINGS FRANCE" (initials "JJCHF") (iii) to eliminate the reference to a chief pharmacist (Article 11.2 of the Articles of Association). A copy of the revamped Articles of Association will be appended to these Minutes.

FIFTH DECISION

Powers for formalities

The sole shareholder conferred full powers upon the bearer of an original, a copy or an extract of the Minutes of its proceedings with a view to performing all formalities, as well as to carrying out all the filings and publications required by law.

==+==+==+==

[signature]

AP SIS

Represented by Mr. Guy LEBEAU

Registered at SIE of ISSY-LES-MOULINEAUX
On December 30, 2010 – Voucher n° 2010/1709 Box n° 2 Ext. 15793
Registration: € 500 Fines
Total amount charged: five hundred euros
Amount received: five hundred euros
The Tax Agent
Séverine DORLEAC
[initials]